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Persconferenties over energie-bezuiniging; een ‘ode’ aan Rutte 

Rutte heeft nooit persconferenties willen geven over de destructie van onze biodiversiteit en de 
opwarming en waarin hij ons dan kon vertellen wat we er zelf aan kunnen doen. Zou dat 
samenhangen met zijn persoonlijke levenssituatie; appartementsbewoner en geen kinderen? Dat 
bevordert niet de band met de natuur en ook niet de zorgen over de toekomst van onze 
kleinkinderen. Kennelijk is het ook heel moeilijk voor een historicus de andere kant uit de kijken: niet 
naar het verleden maar naar de toekomst. Is visieloosheid, zijn visitekaartje, een beroepsdeformatie 
van historici? Heel jammer voor NL. Lubbers had meer visie en was ook een Staatsman; Mark kan nog 
heel veel van hem leren. 

Misschien ligt het wat meer in zijn aard om wel persconferenties te geven over energiebezuiniging, of 
is dat vloeken in zijn kerk van het Heilige Verdienmodel met het beeld van god Vrijheid. 
Energiebezuiniging kan de burger veel geld schelen en dan hoeft modaal-plus via de belasting minder 
geld over te hevelen naar modaal-min. Dat is toch mooi voor zijn hebberige kiezers. 

Overigens, voor provinciale en gemeentelijke overheden geldt ‘voor hetzelfde geld een pak’. M.a.w. 
doe daar ook iets aan! 


